
 
                            ЕФЕКТИВНОСТТА НА ПОЛАРИС ДИСК – СПОДЕЛЕН ОПИТ ЗА СИЛЕН    

ИМУНИТЕТ И ВЪЗСТАНОВЕНО ЗДРАВЕ 

 

Вирусите мутират и затова тялото трябва да се приспособява и да се защити от новите 

вредители. Ето защо златно правило при лечението на всяко заболяване е да се погрижим за укрепване 

на цялостното състояние на системата, така че тя да не допуска вируси или да пребори по естествен 

начин със заразите.  

Вероятността човек да прекара настинка, грип или друго инфекциозно заболяване и то не 

еднократно през живота си е по-голяма отколкото предполагаме. Поради това трябва да знаем как да се 

предпазим и лекуваме от нея. 

Блестящия учен Джордж Лаковски предизвиква истинска лечебна революция като е доказал, че 

"създанията" излъчват и приемат  вибрационна енергия. В същото време Никола Тесла вече е създал 

прототипи поляризация или вихрови антени, които укрепват енергийния поток в тялото и задействат 

процеса на самолечение. В днешни дни след дългогодишен труд на медицински специалисти 

сръбският Д-р Дино Томич изработва умален вариант на  генератор поляризационен диск ПОЛАРИС, 

който подобрява здравето и благосъстоянието на човека, премахва блокажите и установява енергийния 

поток в организма. 

Как действа? Дискът преобразува енергиините потоци вибриращи по безкраени 

начини около нас, събира енергия, честоти и трептения, въвежда ги в тялото и 

създава поток и разгражда енергийните блокажи. Чрез диск ПОЛАРИС  

енергийните интензитети се засилват, а създалия се вихър и енергията се движи в 

неговите спиралните кръгове. Резултата е получени торсионни полета, които се 

използват за самолечение на тялото отвътре навън. 

Джордж Бърнард Шоу през 1897г. е казал  „Най-тежкият грях спрямо 

ближните ни не е омразата, а безразличието ни към тях. Това е същността на 

безчовечността."  Именно затова споделяме  част от споделения опит на хора 

ползвали диск ПОЛАРИС, защото вярваме, че най-главната мисия на човека е 

да помага и  споделя хубавите и резултатни практики:   

Даниела Пеева, София 
„Благодаря на създателите на диска. Аз го ползвам за очите си. От 4г. започнаха да излизат ечемици 

непрекъснато капсоловани, некапсоловани . В око обикновенно над 3, стигала съм и до 9 на око. 

Съпроводено е с кръвоизливи, бялото на лявото око въобще не се виждаше, беше си цялото кървясало 

и това беше непрекъснатото му състояние. Стандартната медицина не помогна, капах , мазах, 

компреси, в добавка илачи за пречистване на кръвта, специален хранителен режим, повлиава се 

временно и то само за некапсолованите, в момента, в който спра химията до две седмици окото е в 

същото състояние. Хирург любезно предложи капсолованите да ги отвори, категорично отказах , та те 

непрекъснато се появяват нови и нови. Ходила съм при трима специалисти, в най-добрите клиники, по 

едно време измислиха нова екстра херпес в окото. След химията реших да пробвам всякакви бабини 

илачи: кърма в окото, очанка, сребърна вода , варени яйца, лайка… няма нещо за което да съм прочела 

и да не е тествано като теста продължава средно 2 месеца . Просто не можех да намеря причинителя на 

проблема. Ходих на различни видове терапии, които не използват традиционна медицина, в момента в 

който спра терапията отново се влошава. В момента съм на хранителен режим и диск ПОЛАРИС. 

Ечемиците изчезнаха, остана само един. От капсолованите няма следа, тялото ги абсорбира въпреки 

уверенията на хирурзите, че това не е възможно без хирургична намеса. Все още има кървясване на 

окото, но е все по-рядко и за все по-кратко време надявам се скоро да изчезне завинаги . Дискът го 

ползвам близо 2 месеца всеки ден. Просто исках да ви благодаря! Желая здраве и упех на всички!“ 

Илия Шарков 86 г.- с. Брезник, Софийско: „Използвам диска от почти година и половина. 

Имах момент, в който го споделих с приятели, но изчезна, не ми се върна. След няколко месеца успях 

да си закупя нов и да продължа лечението си. Имам венозна недостатъчност, която се повлия отлично 

от диска. С ежедневното прилагане запушената вена в областта на глезена беше отпушена. Кракът ми 



беше отекъл, не можех да си обуя панталона нормално, имах болки и сърбеж. След полагането на 

диска редовно на крака, отока и запушването се премахнаха, крака започна да се оросява, движението 

ми стана по свободно. Понеже има още за изчистване в крака и кръвта ми, затова си взех още един 

диск, който ще полагам от двете страни на крака (като сандвич), за по-бърз и оптимален ефект“. 

Светослав 80 г., гр. София:  Използвам диска от края на декември 2018 г., и много ми помага. 

Имах проблем с венците, които ме боляха, слагах диска горе на 5,6 и 7 чакри за венците и щитовидната 

жлеза. Преди използвах Елудрил, сега не ми трябва, защото имам ПОЛАРИС. За шипове – като седна 

на стола, сядам върху диска, взимам и лекарства. Винаги, когато сядам под един от краката ми има 

диск и така махнах шип в предната част на десния крак. Сега се сещам, че можеше да използвам 

едновременно и диска на жена ми да стъпвам и на него с другия крак, но ето от сега нататък ще го 

правя. Жена ми вземаше хапчета за сън, а сега не се налага. Дадохме на племенницата ни да пробва 

диска и тя също поиска един, първата положителна реакция от диска е спокойният и пълноценен сън, 

който тя не можела да има от доста време насам. Диска помага и е хубаво да споделим опита си с 

другите. 

Г-жа Вълчева гр. Пловдив 

Имам болки във врата,  жлъчката и черен дроб. Имам хроничен фарингит,  сливиците ми да са 

постоянно увеличени.  Медицинско лице съм холистик и натуропат. Свикнала  съм  да наблюдавам . 

Когато не  работи добре черният дроб и жлъчката, кожата на лицето  се омазнява много сериозно – 

челото, брадата и т.н.  Искам да споделя, че жлъчката и черният дроб подобриха функцията си 

значително. Извода ми се базира на промяната в кожата на лицето ми. Омазняването не се наблюдава 

вече. Ползвам ПОЛАРИС  диск ежедневно . Подбирам този тип дрехи, за да мога да ги нося винаги до 

мен, а и да съм сигурна, че няма да ги загубя.       Ако случайно почувствам, че имам проблем с 

жлъчката, поставям директно диска върху нея – като за около 2-3 минути максимум болката изчезва. 

Подобри се паметта, концентрацията, а нервното напрежение и безпокойството изчезнаха, Увеличи се 

енергията и издръжливостта  на тялото ми. Водата, храната добиват друг вкус,ако оставя диска до тях. 

          Мога да разказвам много, но нека всеки открие ползите за себе си. 

          Бих казала, че ПОЛАРИС ДИСК е лекар на постоянно разположение. Успех!“ 

 

 

 

ПОЛАРИС  е малък диск, който довежда до обща  регенерация на тялото, което е по-

добро от лекуването, защото възобновява повредените клетки с нови. „Нашите клетки се 

възстановяват, когато са поставени в правилната честота. Това  води до правилно  

функциониране на тялото като цяло“-споделя Д-р Дино Томич, създател на поляризационен 

диск ПОЛАРИС създаден по трудове и схеми на великите учени  Никола Тесла и  Джордж 

Лаковски. 

Положителния ефект на ПОЛАРИС е регистриран при различни видове болка, ставни 

проблеми, вирусни и белодробни аномялии, сърдечни проблеми и отклонения в кръвното 

налягане, гинекологични и урологични проблеми, затлъстяване, нарушено либидо и ефикасност,  

проблеми с червата, синусите, главоболие , безсъние и лошо настроение ...  

 

 

 


